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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lena Micko (S)

2020/21:1413 Flytt av statliga jobb till Skaraborg och Västsverige

Regeringens ambition var ju att flytta ut statliga myndigheter från Stockholm.

Arbetet pågår kanske och planeras på Regeringskansliet, men det är 
förvånansvärt tyst om detta arbete.

Det är viktigt att myndigheter ständigt rationaliseras och effektiviseras och att 
man ständigt jobbar med att sänka sina kostnader. En sån kostnadssänkning kan 
ju vara att man oftast har lägre fastighetspriser och lokalhyror ute i landet än 
vad som gäller i Stockholm i allmänhet, vilket skulle kunna sänka 
lokalkostnaderna. Och med dagens möjligheter att sköta sitt jobb på distans 
ökar också möjligheterna ytterligare att flytta ut statliga myndigheter och verk 
ifrån Stockholm ut till övriga landet. 

Min fråga till statsrådet Lena Micko är: 

 

Vilket arbete pågår nu med att flytta ut fler myndigheter och verk från 
Stockholm, och vilka kommer att placeras i Skaraborg och i Västsverige?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-22
Besvaras senast
2021-02-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


